



دائرة الثقافة والسياحة  
DEPARTMENT OF CULTURE  
AND TOURISM

11/03/2020

Messrs. General Managers of Tourism & Hotel  
Establishments

Circular No. 11/2020

Subject: Ban on serving Shisha

Greetings,

السادة/ مدراء المنشآت السياحية والفندقية المحترمين

تعميم رقم 11/2020

الموضوع: حظر تقديم الشيشة

تحية طيبة وبعد،

In line with the preventative measures for COVID-19, the Department of Culture and Tourism — Abu Dhabi is instructing all tourism establishments to refrain from serving Shisha in all areas and facilities.

تماشيا مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا (COVID-19) توجه دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي جميع المنشآت السياحية والفندقية بالامتناع عن تقديم الشيشة في جميع المرافق.

• This should commence with immediate and urgent effect.

• يجب اتخاذ التدابير اللازمة بشكل فوري وعاجل.

• Kindly note that tourism establishments will be visited by DCT inspectors in coordination with relevant entities to verify adherence to the circular.

• يرجى العلم أن المنشآت السياحية وجميع مرافقها سيتم تفتيشها من قبل الدائرة بالتنسيق مع الجهات المعنية للتحقق من الامتناع عن تقديم الشيشة بشكل كامل وسيتم التحقق في ذلك.

• Kindly note that establishments not in compliance with these guidelines will be subjected to legal action.

• يرجى الملاحظة أن أي منشأة سياحية / فندقية لا تمتثل للتوجيهات أعلاه سوف تخضع لإجراءات قانونية وفق التشريعات النافذة .

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

Department of Culture and Tourism

دائرة الثقافة والسياحة

